

《单词百科:tomographic是什么意思?tomographic怎么发音?tomographic的解释和用法》

英语单词tomographic是什么意思?tomographic怎么读?tomographic怎么发音?美加网为您整理了tomographic的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



tomographic怎么读

tomographic的读音:[t um ' ræfik]

tomographic的意思

1、[医]DSA体层摄影数字减影血管造影(术);

tomographic的近义词

1、imaging n.成像, 镜像, 映像;透视显像;意象疗法;

tomographic的双语例句

1、 This diagnosis was confirmed by computed tomographic scan of the abdomen.

做腹部电脑断层扫描进一步确认结果.

2、 The development of tomographic imaging technique-optical coherence tomography (OCT) is based on the low interference reflectometry.

层析成像技术光学相干层析术是基于光学低相干反射测量发展而来的.

3、 Objective To re-evaluate upright flexion-extension myelography and computed tomographic myelography in diagnosing lumbar spinal stenosis.

目的重新评价椎管造影伴CT扫描在腰椎管狭窄症诊断中的作用.

4、 A method profilefiber using a combination of quantitative phase microscopy and tomographic reconstruction techniques is described.

结合计算机断层成像方法,提出了一种新的相位恢复显微测量实验技术.

5、 A quantitative analysis system of myocardial radionuclide tomographic imaging (SPECT and PET) was developed.

介绍了开发设计的计算机心肌 核素 断层显像定量分析系统.

6、 Tomographic gamma scanning (TGS) method is one of the most advanced non-destructive assay (NDA) methods.

层析 γ 扫描 (TomographicGammaScanner -TGS) 技术是无损分析 (Non-DestructiveAssay-NDA) 技术中最先进的分析技术之一.

7、 Purpose : To assess the role of spiral computed tomographic renal angiography (CTRA) in renal artery evaluation.

目的: 客观评价螺旋CT肾动脉 成像 的临床应用价值.

8、 Computed tomographic (CT) scans help doctors zoom in on everything from head trauma to kidney stones.

CT 扫描有助于医生探查从脑瘤到肾结石的所有细节.

9、 The developments and applications of tomographic models are exciting topics in the

world.

具有物理性质的人体解剖模型的开发是当今世界的前沿课题.

以上是美加网为您整理的tomographic怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于tomographic的用法、tomographic的释义、tomographic的相关详情请点击：<https://dict.tjqzz.com/tomographic>



美加文学
www.tjqzz.com